
 
 

 

 
 
 
 
 
Status på Havnekontoret generalforsamling 2024  
 
Først en stor tak til Havne assistenterne og alle andre der gør det sjovt og giver 
positiv stemning på Havnekontoret. En særlig tak til Gunner G for mange års god og 
nærværende indsats på Havnekontoret – han har desværre valgt at stoppe – eller 
jeg håber at han bare holder en pause.  
 
Som afløser for Gunner G – vil der fremover altid være mindst to 
bestyrelsesmedlemmer til stede i Havnekontoret åbningstid mandag aften.  
 
Klubaftnerne og Havnekontoret åbningstid mandag fra kl. 18.30 til 19.30 - har der 
været god aktivitet og rigtig god stemning med kaffe på kanden og Brittas kager. – 
Der kommer ofte mange medlemmer og alle er meget velkommen. Det er en 
fornøjelse at modtage nye medlemmer i et hyggeligt klubhus med mange 
medlemmer til stede.  
 
Vi er i dag 512 medlemmer i Ry Bådlaug. I 2023 blev der indmeldt 68 og udmeldt 61 
– så en fremgang på 7 medlemmer. De  
 
Ventelisterne er vokset rigtig meget: På leje ventelisten er der 102 medlemmer og 
på købe er der 45 medlemmer. Der sker meget lidt med ventelisterne – Havneplan 
for 2024 har kun givet plads til nye to medlemmer fra ventelisten.  
 
Vi har valgt at ændre teksten på hjemmesiden til at det kan tage fra 2-4 år inden 
man kan forvente at få en plads i Ry marina og det er uden garanti.  
 
I 2023 er der foretaget 28 handler med indskudsbeviser og 11 F medlemmer har 
købt indskudsbevis og blevet A medlem.  
 
Vi har fået gjort det muligt at man kan indmelde sig på vores hjemmeside – det har 
ca. halvdelen af vores nye medlemmer gjort. Alle nye medlemmer skal dog hente 
velkomstmappen og få en rundvisning så vi også møder dem og kan fortælle om 
vores fantastiske Bådlaug.   


